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SP afdeling Arnhem
Dovenetellaan 55,
6841 EB Arnhem

E-mailadressen
fractie.sp@arnhem.nl (Fractie)
arnhem@sp.nl (Bestuur)

Bestuur SP Arnhem
06-43295486

Fractie SP Arnhem
voorzitter: Cris Lenting
c.lenting@arnhem.nl

Wethouders
Gerrie Elfrink
gerrie.elfrink@arnhem.nl 
Luuk van Geffen
luuk.van.geffen@arnhem.nl 

Hulpdienst
Telefonisch bereikbaar op 
woensdag van 19.00 tot 21.00 
op 06-28 94 72 63 
Website SP Arnhem
www.arnhem.sp.nl
webmasterarnhem@sp.nl

Giro
2051726 t.n.v. SP 
afdeling Arnhem

Tribunes
Arnhem@sp.nl

Kopij inzenden
voor 5 februari aan 
floorscholten@gmail.com

Wijzigingen? 
Adres, telefoon of e-mail 
gewijzigd? Geef het aan 
ons door via 
arnhem@sp.nl

Wie?
Wat?
Waar?

De SP afdelingen uit de Stadsregio hebben 
in december, bij wijze van protest aan voor-
zitter Jaap Modder zijn ‘bonus’ van 109.000 
eurto uitgereikt. Modder (PvdA) ontving bij 
zijn vertrek op 1 januari 2013, bovenop de 
wettelijke wachtgeldregeling, nog eens ruim 
een ton extra geld mee om zijn pensioengat 
te kunnen dichten. De gemeenteraden van 
Rheden, Zevenaar en Nijmegen hebben zich 
op initiatief van de SP uitgesproken tegen 
deze bonus. De SP vindt dat Modder had 
moeten afzien van zijn bonus.

In de ontvangsthal van het gemeentehuis 
in Nijmegen stonden in december ruim 50 
mensen in werkoutfit met allemaal een 
geldzak van € 2.000,- in de handen. Onder het 
motto van ‘Onze poen voor Jaap’s pensioen’ 
vroegen de brandweerman, chirurg, lerares, 
schoonmaker, schoorsteenveger, kunstenaar, 
schilder en velen anderen aan Modder om af 
te zien van zijn bonus. Een bonus die betaald 
wordt uit gemeenschapsgeld. 

Tijdens de actie werd aan de bestuurder 
als ludiek en cynisch afscheidscadeau het 
stripboek ‘

Suske en Wiske en de Poenschepper’ cadeau 
gedaan. Paul Kusters, bestuurslid van de SP 
Arnhem en woordvoerder tijdens actie vroeg 
aan Modder waarom hij vindt recht te hebben 
op de bonus. Kusters: “Al deze werkers krijgen 
geen riante wachtgeldregeling, laat staan 
een forse bonus van 109.000 euro. Van dat 
bedrag  kunnen drie gezinnen een jaar leven, 
die 109.000 euro kunt u ook besteden aan 
kinderen in armoede en van 109.000 euro 
kunnen 33.000 warme maaltijden gekocht 
worden. Wij kennen u als een slagvaardig be-
stuurder met een sociaal hart. We doen daar 
nadrukkelijk een beroep op. Wij vinden dat 
een bestuurder van uw kaliber, met een grote 
maatschappelijke verantwoordelijkheid, een 
goed voorbeeld moet en kan geven. Wij hopen 
daarom dat u alsnog van de bonus afziet en 
dit zult mededelen tijdens de vergadering 
vanmiddag.”  

Modder reageerde slechts door refereren 
aan een brief waarin wordt toegelicht welke 
afspraken met hem zijn gemaakt over het 
ontvangen van deze bonus.

Meer lezen? Ga naar www.arnhem.sp.nl 

SP BRENGT MODDER ZIJN BONUS

‘Armoede’ is niet alleen maar te weinig 
geld hebben. Dat bleek maandagavond 
7 januari wel toen de Arnhemse ge-
meenteraad zich liet bijpraten door 
experts op het gebied van de armoede-
bestrijding. Het ging over schuldenber-
gen, over maatschappelijke uitsluiting 
en over eenzaamheid.

Armoedebestrijding staat de komende tijd 
nadrukkelijk op de agenda van de Arnhemse 
raad. Armoede is een landelijk probleem, 
maar Arnhem heeft meer behoeftige mensen 
binnen haar stadsgrenzen dan veel andere 
gemeenten. Arnhem staat op plaats zeven 
van de armoedelijst. Dat heeft, onder meer, 
te maken met de vele alleenstaande ouderen 
en chronisch zieken in onze stad en met een 
grote allochtone bevolking. Daarnaast heeft 
Arnhem relatief veel kinderen in arme gezin-
nen. Al deze mensen hebben ondersteuning 
nodig. 

De bezuinigingsdrift van het kabinet Rutte II 
maakt het niet makkelijk om daar oplossingen 
voor te bedenken. 

Armoedebestrijding kost geld en dat is er 
steeds minder. Gemeenten moeten het maar 
zelf oplossen, vindt Rutte. Maar ze krijgen 
daarvoor geen extra financiën. Intussen 
verzanden mensen die hulp nodig hebben in 
een oerwoud van onduidelijke regelingen en 
regeltjes. Vaak ontdekken ze pas dat ze hulp 
kunnen krijgen als de schuldenbergen al te 
hoog zijn. 

Aan de andere kant is er de luidruchtige 
neoliberale roep om zelfredzaamheid. Zo 
worden steeds meer armen steeds armer en 
voelen steeds minder politici zich geroepen 
om daar iets aan te doen. Dat is vervelend 
voor de winst- en verliesrekening van Arnhem 
en andere gemeente, maar dat is nog rottiger 
voor de mensen die in de armoede zitten. 
Zij voelen zich steeds meer tweederangs 
burger. Dat bleek wel uit de soms schrijnende 
verhalen van de veldwerkers. 

Er moeten in Arnhem de komende tijd moei-
lijke en vooral morele beslissingen worden 
genomen. Laten we de armoede dooretteren 
of doen we er echt wat aan?

ARMOEDE NADRUKKELIJK OP DE AGENDA



HOE WAS HET OOK ALWEER: DE AFDRACHTREGELING 
mensen die het alleen voor de centen doen 
worden uitgefilterd. Het rapport dat werd 
geschreven over de afdrachtregeling kreeg 
een positief advies van de meerderheid en 
dat advies werd overgenomen door de par-
tijraad. Dat neemt niet weg dat er ook wel 
degelijk kritische geluiden zijn! Het rapport 
zou te eenzijdig zijn en de vraagstellingen 
in de enquête onder leden te gekleurd en 
richtinggevend. Al met al blijft de afdracht-
regeling een gevoelig punt binnen de SP. 
 
Door: Fiona Verwijs (afdelingsvoorzitter)

Sinds jaar en dag kent de SP de zoge-
heten afdrachtregeling voor raads- en 
statenleden. Die regeling werd in het 
najaar van 2012 partijbreed geëvalu-
eerd en omarmd. Tijdens de evaluatie 
bleek dat er nog vaak onduidelijkheid 
bestaat over de afdrachtregeling. 
Om die reden besteden we er in deze 
Linksaf nog eens aandacht aan. 

Wat is de afdrachtregeling?
De afdrachtregeling bestaat al sinds 1974. 
De voornaamste reden is de overtuiging 
dat volksvertegenwoordigers niet extra 
beloond horen te worden in vergelijking 
met andere actieve partijgenoten. Kortom: 
een principe van gelijke monniken, gelijke 
kappen. In 2006 werd de afdrachtrege-
ling ook geëvalueerd en naar aanleiding 
daarvan vereenvoudigd. Sindsdien ont-
vangen alle SP-raadsleden een algemene 
compensatie ter hoogte van 25% van de 
raadsvergoeding. (De raadsvergoeding is 
een bedrag dat ieder raadslid maandelijks 
ontvangt.) SP-raadsleden in de vier grote 
steden ontvangen sinds 2006 een alge-
mene compensatie van 50%. Dat geldt ook 
voor statenleden. Het percentage dat niet 
wordt uitgekeerd, wordt gedoneerd aan 
de partijkas. Daarvan worden gezamen-
lijke activiteiten, scholing en campagnes 
betaald. De vergoeding die de raads- en 
statenleden ontvangen is bedoeld om 
onkosten mee te dekken, maar ook voor 
verlet en ter compensatie van eventuele 
inkomensachteruitgang. Kamerleden, wet-
houders en gedeputeerden ontvangen een 
netto normbedrag. Het deel dat gedoneerd 
wordt aan de partijkas is aftrekbaar van de 
belasting. 

Dat is nobel! Maar werkt het ook?
Ja en nee. SP’ers zien het als een groot 
goed dat onze volksvertegenwoordigers 
hun werk vooral als erezaak zien en zich 
inzetten voor een betere maatschappij. 
Raadsleden dragen een verplichting die 
andere leden niet hebben. Soms werken 
raadsleden wel tot 30 uur of meer per 
week en dat doen ze naast hun reguliere 
baan. 

De afdrachtregeling is hard voor mensen 
die weinig geld hebben, bijvoorbeeld WAO-

ers of mensen die hun baan verliezen. Voor 
die mensen is er compensatie in de vorm 
van maatwerk, maar helaas wordt dat niet 
altijd soepel toegepast. Daarnaast staat het 
vrijwillige karakter van de regeling nogal 
eens ter discussie: je komt bij de SP niet aan 
de bak als Statenlid of raadslid als je niet 
vooraf akkoord gaat met afdrachtregeling. 
Hoe goed je ook bent.  
De partij heeft ook mensen in dienst. Dat 
zijn er zo’n 80. Deze loonwerkers krijgen 
wel een ‘normaal’ salaris en hoeven er dus 
geen baan naast te hebben. Dat geeft nog 
weleens scheve ogen. 

Hoeveel krijgt een raadslid hier?
Arnhem heeft in 2013 meer dan 150.000 in-
woners en valt daardoor in inwonersklasse 
8. Een raadslid heeft dan recht op 1.814,73 
euro, plus een onkostenvergoeding van 
210,46 euro. In totaal dus € 2.025,19 euro 
(Bron: het Ministerie van BiZa). Hoe meer 
inwoners, hoe hoger de klasse en hoe hoger 
de vergoedingen.

Dat is snel verdiend!
Let wel, het bedrag is bruto. Er gaat dus nog 
het een ander af. Een SP-raadslid in Arnhem 
draagt dus 75% af. Dat betekent dat er 
dus nog maar een paar honderd euro per 
maand overblijft. Voor dat geld werken onze 
raadsleden vaak tientallen uren per week, 
want ook het werk van de afdeling gaat 
gewoon door. Dat sommigen het werk als 
raadslid als hobby afdoen is niet terecht en 
doet onze partij geen goed: er wordt in de 
raad soms over de besteding van miljoenen 
euro’s gemeenschapsgeld besloten. Dat is 
geen sinecure. Bekijk je de afdrachtregeling 
vanuit het principe van “loon naar werken” 
dan is deze onrechtvaardig. Immers, deel-
name aan een coalitie kost raadsleden veel 
tijd. Er mag daar best wat soepeler meer 
omgegaan worden. 

Wat heeft de partij besloten?
Uit bovenstaande blijkt wel dat er nog 
steeds kanttekeningen geplaatst kunnen 
worden bij de afdrachtregeling. Er is ook 
binnen de partij nog altijd discussie over de 
regeling, maar een grote meerderheid van 
de SP-leden ziet vooral de voordelen van 
de regeling zoals het feit dat de partij geld 
heeft voor scholing en acties en ook dat 
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Titel: The house I live in
Regie: Eugene Jarecki

Datum: vrijdag 25 januari
Tijd: 19.15 uur, Partijhuis

 
De ‘War On Drugs’ die 40 jaar geleden 

uitgeroepen is door toenmalig president 
van de Verenigde Staten Nixon is een 

groot sociaal probleem geworden. In deze 
rijk gevulde documentaire komen verschil-

lende presidenten en een heel scala aan 
deskundigen voorbij. Samen met soms 

hartverscheurende persoonlijke verhalen 
ontstaat een beeld van alle niveaus van 

de war on drugs: van de kleine dealer tot 
de rouwende moeder, van de narcotica-

brigade tot de federale rechter, van de 
verslaafden tot de wetbepalende politici. 

De documentaire stelt urgente vragen 
als: wat heeft de oorlog veroorzaakt? 

Wat houdt het in stand? En wat kan er 
worden gedaan om de oorlog te stoppen? 
Maar bovenal: is het wel echt een oorlog 

tegen drugs?
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